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KOMENTAR NEKEGA

FUNKCIONARJA
Ttadi pri mms se premflta. Letos

je bilo v vtsti saaMMpravnii orga-
nov, dražbeaopoMičnli n tndi
nekatcrli ddovnat organizadbh
mnogo naprav^eno za posodoM-
tev admiristraci}e- Nabavljeno jt
bilo večje števik* nov8i razmno-
ieraaaft, kopirnih in dnigti apa-
ntev. AtMnistrativiia tehnika

torej ne bo več predstavljala oz-
kega grla.

MOJ KOMENTAR
Da, da! Res je! Viden je ludi že

učinck. Papirja je že za tretjino
več kot prej, tako da včasOi ne
vemo, kam z njim.

Rabimo pa manj papirja in vei
deh. »Ozko grlo« postakjo dele-

gati, ki ne zmorejo več »prešveči-
ti« vsega gradiva. Zato zgoraj
omenienega ftinkcionarja vpra-
šujem: »Kje in kako si bomo za-
gotovili detegate, ki se bodo
lahko prebijaB čez gore papirta,
s« odločaG za nujboljše in tisto pri
svojem dchi tudi uresničevaU?«
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